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Incheckning från var och en av oss 
Regional primärvård den nya förvaltningen håller på att ta form, arbetsgruppen kommer till 
delregional tjmber den 22/11 samt till DS NV 8/11. Det är ökad politisk aktivitet inför valår. 
SDV ett stort arbete med produktionsplanering inför införande under nästa höst. Ett planerat 
totalt hyrläkarstopp får konsekvenser för våra VC. Generella diskussioner kring hur 
resursfördelning ska lösas framåt. 
Helsingborgs lasarett haft en puckel kring utskrivningsklara senaste tiden och tittar på 
flödet för att försöka hitta orsaker. Samverkande faktorer ger snabbt stor skillnad i flödet av 
patienter.  
Ängelholms sjukhus omflyttning av avdelningar gjord som lett till 11 nya vårdplatser. Har 
haft ett högt tryck från akutmottagningen senaste veckorna.  
Landskrona Lasarett  fokus på en ansträngd ekonomi, diskussion och viss oro kring den 
nya organisationen nära vård då närakuten flyttas till denna förvaltning.  
Kommunal PV. Ekonomi är ansträngd på flera håll. Det är mycket positivt som händer ute i 
kommunerna när det gäller nära vård. Bla på områdena förebyggande/hälsofrämjande 
insatser och barn och unga. 

Föregående protokoll 
Gå vidare med arbetet gällande akut omsorgskoordinering. Ett förslag är att titta på 
mångsökare. CB tittar på juridiken kring att administrera process kring mångsökare.  
I det befintliga statistikunderlaget önskar vi få med Landskrona i appen. Detta är görligt och 
AL kommunicerar med Lars Gustavsson som byggt appen i qlickview. Plan finns att få till 
detta arbete innan årsskiftet. 
Punktprevalensmätning av akutblad ej gjord i Ängelholm och Landskrona. Nystart behövs i 
Ängelholm enl verksamheterna. Utbildningsinsatser behövs generellt och över tid. Ett 
ledningsstöd krävs för att detta ska komma till stånd. SJ tar frågan vidare i Ängelholm. 
Det saknas SVU samordnare på lasarettet i Landskrona men man är positiv till ett sådant 
arbetssätt. HBGs uppdragsbeskrivning skickas över till Jonas. 

Delregionala arbetsgrupper 
Medicinsk kvalitet: Stödmall till medicinsk vårdplan i SlP håller på att tas fram. SJ kommer 
att delta i nästa möte för att kunna ta med information till arbetsgrupp SVU. 
Kvalitativ genomlysning av SIP I NV kommer att utföras med hjälp av Anne Ekdahl. PL, SJ 
och CB planerar in ett möte med Anne ang detta arbete. 
SVU-gruppen: SJ har tagit över som samordnare i gruppen. Arbetsgruppen kommer att 
fortsätta med matrisen som också kommer att aktualiseras i samband med Workshopen 
28/11.   
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Rehabgruppen: deltagare till gruppen är i stort sett utsedda och inbjudan har gjorts till ett 
uppstartsmöte den 21/11 på teams. Representant från Landskrona önskas. JT återkommer. 
Deltagarna är inbjudna till rehabmässa i Ängelholm den 4/12 vilket kan fungera som ett bra 
komplement för arbetsgruppens start. PL deltar vid första mötestillfället. 

Tjänstemannaberedning 
Inget möte sedan sist. 

 Aktuella ärenden 
-Ny förvaltning Regional PV nära vård och hälsa, inte mkt ny information att tillgå i dagsläget.
-Workshop ”Våra patienter 2.0” den 28/11 9-12, lokal: Alma salen. Dagordning är klar 
kommer att gå ut med tidigare inbjudan i veckan. Utgångspunkt för dagen är att utvärdera hur 
långt vi kommit med arbetet sedan förra workshopen samt att göra ett omtag kring fortsatta 
gemensamma utmaningar.
-Gemensamma digitala utbildningsforum skulle kunna vara en resursbesparing om vi hade 
dessa gemensamt på teams för att nå fler. Ett sätt att stärka upp AKO att bjuda in 
kommunerna. JT redogör för en plan som finns i Landskrona för denna typ av utbildning. JT 
Återkommer kring hur det fungerar framöver. Årshjul är en bra strategi för att få detta att 
fungera.
-den 8/11 är det DS NV på temat: vad är gjort i Nära vård i NV hittills? PL önskar få in 
punkter. UH kontaktar Karol och Emma. Gäster på detta möte är mobila team närsjukvård, 
arbetsgruppen för ny organisation Nära vård och hälsa samt samordnare för barn och unga 
Skånes kommuner.
-Det är nu några veckor sedan iDoc avslutade sitt uppdrag och konsekvenser av detta 
diskuteras. Slutsats är att det fungerar relativt bra i nuläget.
-Diskussion kring analys av akuta flöden. Generell diskussion där noteras att mångsökare 
finns i alla åldersgrupper men att bakgrunden till dessa är olika. En arbetsgrupp från 
barnklinik och PV ska titta på flöde av barn och unga. För vuxna och äldre dominerar psykisk 
ohälsa, missbruk och i de äldre åldrar kroniska sjukdomar och begynnande demens. Detta 
kan vara av intresse för kommunal och regional primärvård. Data efterfrågas också specifikt 
från VC men flöden går ej att se i egna uppföljningssystem (Medrave-PMO). Det är inte 
säkert att många besök i specialistvård korrelerar till många besök i PV varpå PV är 
beroende av återkoppling från specialistvården. Svårt att få personal på akutmottagning eller 
vårdavdelning att återrapportera detta från fall till fall. Strukturerad återkoppling är önskvärt 
men det kan vara juridiskt komplicerat. CB undersöker förutsättningar. Kan finnas en 
möjlighet för bredare samverkan inom offentlig förvaltning, återstår att se kring privata 
vårdgivare. AL gör en sammanställning för att visualisera volymer till nästa beredningsmöte.
-Diskussion kring olika nyckeltal. Stefans statistik i realtid är nödvändig för operativ drift. Mer 
långtidsdata krävs. AL presenterar grovt utkast från patientliggare och SKR databas Vården i 
Siffror. Ska fortsätta detta arbete med sikte på att kunna presentera delar av detta till AU och 
TB 22/11.
-Planerat reportage om samverkan NV drog ut på tiden och fick inte det fokus som var 
avsikten. PL återrapporterar till delreg tjmber och CB till kommunikationsavdelningen.
-Några justeringar kvarstår i revideringen av samverkansdokument mellan PV och sjukhusen 
i NV. AL slutför dessa.

Utcheck 
UH kontakta Karol ang vad arbetsgruppen medicinsk kvalitet arbetat med under 2024. Kalla 
SJ till möte ang förbättringsmatrisen till arbetsgruppen SVU. 
CB Kallar till ett avstämningsmöte kring kvalitativ genomlysning av SIP 
AL arbeta vidare med utdata för akuta flöden. 
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JT  håller beredningsgruppen underrättad ang Landskrona/Svalövs konceptet kring 
samordnade utbildningsinsatser där även slutenvården ingår. Aktualiserar representant till 
arbetsgrupp rehabilitering från Landskrona lasarett. 
JH kontaktar Louise Roberts ang regional uppföljning av akutbladet. Undersöker vidare 
möjligheter till samordnade digitala utbildningsinsatser för kommunal och Regional PV. 
SJ kontakta chefsläkare Ängelholm ang forum för fallgranskning av återinläggningar. Tar 
frågan vidare i Ängelholm ang punktprevalensmätning/utbildningsinsatser akutblad. 

Vid pennan Ulrika Hjort 
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